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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi

miniszterhez

„Milyen tanulságai voltak a repülésbiztonsági konferenciáknak? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Évente hagyományosan több repülésbiztonsági konferenciát is szerveznek a Magyar Honvédségnél .

Az elmúlt másfél évben megrendezett repülésbiztonsági konferenciákkal összefüggésben az alább i
kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :

• 2014-2015-ben mikor és hol tartottak repülésbiztonsági konferenciát?
• A magyar légierő működését, jövőjét illetően milyen fontosabb, megszívlelendő

következtetésekre jutottak a konferenciák résztvevő i ?
• Miként hasznosultak a konferenciákon tett javaslatok, megállapítások?

Budapest, 2015 . július a

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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